
Ne znamo varčevati s toploto
Letos naj bi porabili v Sloveniji še za 10

odstotkov manj naftnih derivatov kot minulo
leto. Ker so se že lani (in v začetku letošnjega
leta) številni porabniki energije znašli pred
vclikimi težavami, bo treba letos porabo ener-
getskih virov bolje načrtovati. Seznam tistih,
ki brez naftnih derivatov ne morejo delati in
živeti, je dolg. Zato je treba narediti kar naj-
bolj objektiven vrstni red tistih, ki te vrste
energijo najbolj potrebujejo. To velja seveda
tudi za našo občino.

V razpravi o letošnji energetski bilanci in
možnosti oskrbe porabnikov z naftnimi deri-
vati so se člani viškega izvršnega sveta dota-
knili tudi vprašanja varčevanja z gorivi. Pej-
stvo je, da pri nas toploto (za katero porabimo
veliko preveč tekočih goriv, kot bi jih lahko)
mečemo skozi okno (in skozi stene).

Člani izvršnega sveta so menili, da ne bi bilo
napak, če bi z zakonom obvezali porabnike

toplotne energije, da morajo ukreniti: vse po-
trebno, da bi šlo kar najmanj toplotne energi-
je v nič. Že pri samem načrtovanju gradnje
stanovanjskih blokov in individualnih stano-
vanjskih hiš je to vprašanje preveč zapostav-
ljeno. Lahko bi gradili bolj toplotno izolirane
objekte. Če pa je zgradba že narejena, !ahko
za prihranek pri ogrevanju veliko storimo tudi
sami. Ze samo dobro zatesnjena okna in alu-
minijska folija za radiatorjem ali pečjo bistve-
no vplivajo na manjšo porabo toplotne ener-

Smotrneje bi morali načrtovati tudi način
ogrevanja objektov. S tem se bodo morali več
ukvarjati tudi občani in družbenopolitične
skupnosti in organizacije. Le tako se bomo v
prihodnje lahko ognili težavam zaradi po-
manjkanja tekočega goriva. Za primer lahko
vzamemo vrtec Zarja a!i pa rakitniško šolo in
vse njima podobne objekte.


